

iv) provide the following details for retention to support form DSS-MAS 7974 (1/83) in respect of P.A.Y.E. Accounts:

- name and address of suppliers.
- description of goods and services supplied;
- date received by department;
- relevant contract, purchase order, requisition, etc.;
- amount payable;

v) submit the C.A.J.V.'s to MFFG in ample time to permit verification of the pertinent information but in any case not later than May 7, 1987;

vi) take appropriate measures leading to the prompt discharge of the financial obligations that have been established as P.A.Y.E.

5. MFFG must:

- i) confirm to responsibility centres that the C.A.J.V.'s have been processed; and
- ii) advise the coding to be used for payments out of the P.A.Y.E. account.

6. During the supplementary period (April 1-11) urgent cheque requests should be kept to a minimum as they disrupt regular schedules and interfere with the provision of an efficient service.

7. Any questions in connection with the contents of this FML should be directed to Mrs. F. Hotte at 996-0521.

iv) les détails suivants devront être attachés au formulaire DSS-MAS 7974 (1/83) qui a trait au compte CAPAFE:

- nom et adresse du fournisseur;
- description des biens et services fournis;
- date de livraison au ministère;
- contrat pertinent, commande d'achat, réquisition, etc.;
- montant dû;

v) présenter les P.J.C.C. à MFFG à temps pour permettre une vérification des renseignements et ce au plus tard le 7 mai, 1987;

vi) prendre les mesures appropriées pour que les CAPAFE soient acquittées rapidement

5. MFFG doit:

- i) informer les centres de responsabilité lorsque les P.J.C.C. ont été traitées; et
- ii) communiquer le codage à être utilisé pour les paiements faits sur les CAPAFE.

6. Pendant la période supplémentaire (du 1er au 11 avril), les demandes d'émission urgente de chèques doivent être réduites au minimum, car elles perturbent les activités régulières et nuisent à l'efficacité du service.

7. Toute question portant sur la présente circulaire doit être adressés à Madame F. Hotte au 996-0521.